
 

 

 
Aan  
de griffier van de gemeente Roermond 
Postbus 900 
6040 AX Roermond 
 
 
Betreft: Lokale Inclusie Agenda 
 
31 maart 2016 
 
Geachte griffier, 
 
Hierbij ontvangt u vragen op basis van artikel 43 van RvO met het verzoek om deze door te 
leiden naar het College van Burgemeester en Wethouders. 
 
Recent heeft de Tweede Kamer ingestemd met de ratificatie van het VN-verdrag inzake de 
rechten van personen met een handicap. Voor veel mensen met een beperking is dit een 
hoopvolle stap in de richting van een toegankelijke samenleving. De ratificatie heeft echter 
grote gevolgen voor regels rond toegankelijkheid van o.a. openbare ruimten en mobiliteit, 
waarbij gemeenten de verplichting krijgen deze toegankelijkheid voor alle inwoners mogelijk 
te maken door hiervoor beleid te maken, het zogenaamde inclusiebeleid. Ook worden 
gemeenten verplicht in hun plannen voor de Participatiewet, de Jeugdwet en de WMO te 
beschrijven hoe zij willen meewerken aan de uitvoering van het VN-verdrag. 
 
Vandaar de volgende vragen: 
 

1. Bent u het met ons eens dat de ratificatie van het VN-verdrag een noodzakelijke en 
positieve stap is naar een inclusieve samenleving voor alle burgers van Roermond? 

2. Er is nu specifiek vastgelegd dat gemeenten in hun plannen voor de Participatiewet, 
de Jeugdwet en de Wmo ook moeten beschrijven hoe zij willen meewerken aan de 
uitvoering van het VN-verdrag. Wat betekent dat voor ons huidige beleid in het 
sociale domein? 

3. Op welke termijn kan het college de raad een plan aanbieden voor een Lokale 
Inclusie Agenda? 

4. Op welke manier gaat u de doelgroep (mensen met een beperking en hun 
organisaties) betrekken bij het opstellen van deze agenda? 

5. Kunt u vertellen wat de financiële gevolgen zijn van de ratificatie van het VN-verdrag 
voor de gemeente Roermond? Gaat u deze meenemen in de kadernota 2017? 

 
Bij voorbaat dank voor uw beantwoording. 
 
Max Tollenaar, Jos de Kunder, Cees Moison, Wim Maassen 
Raadsleden GroenLinks Roermond 


